



Referat af bestyrelsesmøde den 20. juni 2018 kl. 17.00

Tilstede:

Jørgen Hedevang, Merete Holst Pallesen, Hans Ebert, Claus Greve, Per Bols, John Skovgaard og Hanne Fynbo.

Formanden bød velkommen til det korte bestyrelsesmøde, som blev afholdt inden det planlagte informationsmøde i klubben.

Dagsorden:

1. Fastlæggelse af dagsorden for dagens møde

Formanden havde forinden fremsendt en dagsorden, der blev godkendt med enkelte tilføjelser.

2. Godkendelse af referat af bestyrelsesmødet den 28. maj

Referatet var tidligere godkendt på mail og udsendt til medlemmerne.

3. Økonomi

Der indløber regninger efter diverse indkøb. Merete udbad sig bilag, der skal refunderes, inden den 31. august, da regnskabsåret for indeværende år slutter der.

4. Hjemmeside

Jørgen og Hanne præsenterede udkast til den nyreviderede hjemmeside, som den øvrige bestyrelse giver Hanne feedback på inden den går i luften. Der påregnes lidt udgifter med flytning af billeder og referater, som foretages af ekstern hjælp.

5. Sidste praktiske omkring intromøder og systemmæssigt beredskab 1. august på hjemmesiden

Bestyrelsen gennemgik og genbekræftede det praktiske omkring optagelsen af nye medlemmer.

6. Kort status på håndtering af Persondataforordningen

Hanne viste udkast til mail til medlemmerne, som udsendes snarest. Klubben gemmer gamle data i 2 år, jf. loven og som lagt op til i Conventus

7. Byggeri/anlæg

Byggeudvalget havde samlet de sidste løse tråde og koordinerede de sidste indsatser hen over sommeren.

Der etableres særskilt eltavle til Kajakklubben, som de selv har adgang til.

8. Indretning

Bestyrelsen er meget tilfreds med de indkøbte møbler og andre udvalgsarbejder. Sidste indretning af klubhuset sker løbende hen over sommeren, hvor også den optimale indretning af møblerne vil ske.

9. Henvendelser til klubben

Der er stillet forslag om indløb af papir til håndaflevering. Dette etableres i forrum til saunaen samt de tre toiletter.

Bestyrelsen behandlede forskellige henvendelser på mail, som efter behandlingen vil blive besvaret.

10. Gennemgang og opdatering af "Udeståender"

Bestyrelsen samlede op på forskellige udeståender. De eftersøgte nøglebrikker er modtaget med undtagelse af en enkelt. Der bliver ophængt en nøgle i udhus for at sikre tilgængelighed for alle.

11. Infomødets emner

Vi afstemte infomødets indhold, hvor bestyrelsen håber, at medlemmerne efter et år i det nye anlæg kommer med input.

12. Eventuelt

Der var intet under dette punkt.

13. Næste møde

Næste møde afholdes onsdag den 29. august 2018 kl. 17.00 hos Merete.

Referent Hanne Fynbo